
Tour Code: CSR

行程次序，以當地旅社安排為准。
Sequences of Itinerary are subject

to local arrangement.

Tianshan Tianchi Scenic Area
天山天池风景区

Tianshan Tianchi Scenic Area
天山天池风景区

Mogao Caves
莫高窟

Mogao Caves
莫高窟

Mingsha Mountain and Crescent Moon Spring
鸣沙山月牙泉

Mingsha Mountain and Crescent Moon Spring
鸣沙山月牙泉

Zhangye National Geopark
丹霞地质公园

Zhangye National Geopark
丹霞地质公园

China
中国

9D8N
丝绸之路~兰州 / 武威 / 张掖 /

嘉峪关 / 敦煌 / 吐鲁番 / 乌鲁木齐
SILK ROAD~LANZHOU / WUWEI / ZHANGYE /

JIAYUGUAN / DUNHUANG / TURPAN / URUMQI

NO SHOPPING STOP

全 程 无 购 物 站



 水车园 - 水车历史悠久，外形奇特，起源于明朝，是兰州市古代黄河沿岸最古老的提灌
工具。兰州水车，又叫“天车”、“翻车”、“灌车”、“老虎车” ，水车园是兰州市
旅游局为再现这一古老的灌溉工具，专门设计仿建的游览参观公园。

兰州

 鸣沙山+月牙泉 - 惊人的天然艺术美景鸣沙山，踏着软绵的细沙，登上数十米高之山顶，
切实体验鸣沙山之名的由来，令人啧啧称奇。继而参观沙漠中之奇景月牙泉，月牙泉位于
鸣沙山的环抱之中，其形状酷似一湾新月而得名。虽被浩瀚黄沙所包围，经年累月的狂风
下，始终不被沙掩盖，仍水清如镜，为沙漠中罕见奇泉。鸣沙山与月牙泉，千百年来奇妙
地共生在一起，实为天下奇观，可自行体验难得一试的骑骆驼。

 莫高窟 - 莫高窟不但是古代丝绸之路上的一颗明珠，也是中国石窟艺术的宝库，俗称千
佛洞，是中国古代最伟大的洞窟雕塑之一。石凿于1600多年前的前秦朝代，其后经历千年
，现今仍保存492个洞窟；其中壁画及彩塑之藏量，是现今世界上最完整规模最大的，也
是内容最为丰富的古代画廊。

敦煌

 天山天池风景区 - 天山天池风景区是中国新疆维吾尔自治区的著名湖泊。湖面海拔1910米
，南北长3.5公里，东西宽0.8~1.5公里，最深处103公尺。湖滨云杉环绕，雪峰辉映，非
常壮观，为著名避暑和旅游地。天山天池风景区以高山湖泊为中心，雪峰倒映，云杉环拥
，碧水似镜，风光如画。天山天池风景区以天池为中心，包括天池上下4个完整的山地垂
直自然景观带。湖水清澈，晶莹如玉。四周群山环抱，绿草如茵，野花似锦，有 “天山
明珠” 盛誉。「天池」传说这里曾是王母娘娘的沐浴池。

乌鲁木齐

 武威文庙 - 也叫圣庙、孔庙。位于武威市区东南隅，是一组造型雄伟的建筑，始建于明
正统四年(公元 1439 年)，历经扩 建，规模宠大，号称“陇右学宫之冠”。文庙坐北向南
，原由东中西三组建筑物构成。东为文昌官，中为文庙，西 属凉州府儒学，现存建筑以
圣庙和文昌宫保存完好。

武威

 嘉峪关城楼 - 天下第一雄关--嘉峪关是举世闻名的万里长城西端险要关隘，也是长城保
存最完整的一座雄关。关城建于明洪武五年（1372年），至今已有600余年，总占地约
3.35万平方米。 嘉峪关城雄居祁连山与黑山之间，地势险要，扼守咽喉。 1961年被国家
公布为第一批全国重点文物保护单位。

嘉峪关

 丹霞地质公园 - 七彩丹霞因《三枪拍案惊奇》而出名，之后又先后成了几个热门电影的
取景地。作为国内唯一的丹霞地貌与彩色丘陵复合区，这里被《中国国家地理》评为中国
最美的七大丹霞地貌之一。层迭起伏的丘陵被五彩的色带层层覆盖，阳光照耀下，灿若明
霞，宛若上帝掉在人间的调色盘。

张掖

 交河故城 - 世界上唯一的生土建筑城市交河故城，交河故城是古代西域三十六国之一的
车师前国的都城，现存遗址均属唐代时期建筑群落，是目前全国现存面积最大的、保存最
完整的生土建筑遗址。

 火焰山 - 乃六百多年前唐僧玄奘三藏法师前往印度，路过此地请授佛经之处，是描写西游
记舞台之地。

吐鲁番

免责声明：由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/ 宗教节日，公众假期, 天气状况，交通等情况，自然灾害，必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整（调整景点游览顺序）
以确保行程顺利进行,会或否事先通知。 
备注：如果旅游行程受到上述问题的影响，将不予退款或更换。图片仅供参考。

观光景点：

第一天 启程 a 中转 a 兰州
(机上用餐)

 入住酒店

第二天 兰州 b (260公里) 武威 (早/午/晚)

 黄河铁桥（中山桥）
 黄河母亲像
 水车园

第三天 武威 b (245公里) 张掖 (早/午/晚)

 武威文庙
 大佛寺

第四天
张掖 b (224公里) 嘉峪关 
b (34公里) 酒泉 (早/午/晚)

 丹霞地质公园（含区间车）
 嘉峪关城楼（含电瓶车）

第五天 酒泉 b (420公里) 敦煌 (早/午/晚)

 鸣沙山月牙泉 （含电瓶车）
 沙洲夜市

第六天 敦煌 b (131公里) 柳园 r 吐鲁番
(早/午/晚)

 莫高窟（含区间车）

第七天 吐鲁番 b (200公里) 乌鲁木齐
(早/午/晚)

 火焰山
 坎儿井
 交河故城（含区间车）
 维族家访（4-5月）【或】
    葡萄园 + 维族家访（6-9月）

第九天 乌鲁木齐 a 中转 a 回程
(早/机上用餐)

第八天 乌鲁木齐 (早/午/晚)

 天山天池风景区（含环保车，游船和电瓶车）
 新疆国际大巴扎

Yellow River Mother Statue
黄河母亲像

Yellow River Mother Statue
黄河母亲像

The Dafo Temple
大佛寺

The Dafo Temple
大佛寺

Jiayuguan Tower
嘉峪关城楼

Jiayuguan Tower
嘉峪关城楼

✓ 8 早餐 / 7 午餐 / 7 晚餐
风味餐：
★ 甘州排骨风味   ★ 汽锅鸡风味  ★ 大盘鸡风味 
★ 烤包子+羊肉串风味  ★ 烤全羊风味（团体人数15人以上） 

酒店住宿（8 晚）
✓ 兰州中川酒店或同级    x 1 晚
✓ 武威公航旅天馬明珠酒店或同级   x 1 晚
✓ 张掖品尊国际酒店或同级    x 1 晚
✓ 酒泉天脉缘酒店或同级    x 1 晚
✓ 敦煌福华国际大酒店或同级    x 1 晚
✓ 吐鲁番双城酒店或同级    x 1 晚
✓ 乌鲁木齐环球国际酒店或同级   x 2 晚

自费项目：新疆歌舞表演+敦煌歌舞【RMB 600/人】



Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations 
reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.
Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic a�ected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.

TOURIST ATTRACTIONS:

D1
DEPARTURE a TRANSIT
a LANZHOU (MOB)

 Check in to hotel

D2 LANZHOU b (260km) WUWEI
(B/L/D)

 Zhongshan Bridge
 Yellow River Mother Statue
 The Waterwheel Park

D3 WUWEI b (245km) ZHANGYE
(B/L/D)

 Confucian Temple
 The Dafo Temple  

D5 JIUQUAN b (420km) DUNHUANG
(B/L/D)

 Mingsha Mountain and Crescent Moon Spring 
 (Included Buggy Ride)

 Shazhou Night Market

D7 TURPAN b (200km) URUMQI
(B/L/D)

 The Flaming Mountain
 Karez Irrigation System
 Jiaohe Ruins (Included Shuttle Ride)

 Uyghur Home Visit (April- May) [OR]  
 Grapes Valley + Uyghur Home Visit 
 (June - September)

D9 URUMQI  a TRANSIT
a DEPARTURE (B/MOB)

D8 URUMQI (B/L/D)

 Tianshan Tianchi Scenic Area (Included Shuttle  

   Ride, Boat Ride and Buggy Ride)

 Xinjiang Grand Bazaar

D4
ZHANGYE b (224km) 
JIAYUGUAN b (34km) JIUQUAN

(B/L/D)

 Zhangye National Geopark (Included Shuttle Ride)

 Jiayuguan Tower (Included Buggy Ride)

D6
DUNHUANG b (135km) LIUYUAN
r TURPAN (B/L/D)

 Mogao Caves (Included Shuttle Ride)

SCHEDULE

 

The Flaming Mountain
火焰山

The Flaming Mountain
火焰山

Xinjiang Grand Bazaar
新疆国际大巴扎

Xinjiang Grand Bazaar
新疆国际大巴扎

Jiaohe Ruins
交河故城

Jiaohe Ruins
交河故城

HOTEL OR SIMILAR (8 NIGHTS)
✓ Lanzhou Zhongchuan Hotel or similar class   x1 Night
✓ Wuwei HATG·Tianma Pearl Hotel or similar class   x1 Night
✓ Zhangye Pinzun International Hotel or similar class  x1 Night
✓ Jiuquan Sky Fortunes Hotel or similar class   x1 Night
✓ Dunhuang Fu Hua International Hotel or similar class  x1 Night
✓ Turpan Shuangcheng Hotel or similar class   x1 Night
✓ Urumqi Universal Hotel or similar class    x2 Nights

✓ 8 Breakfast / 7 Lunch / 7 Dinner
Special Cuisine:
★ Ganzhou Spareribs Cuisine     ★ Big Plate Chicken
★ Steam Pot Chicken Cuisine  
★ Roasted Baozi + BBQ Lamb Skewer
★ Roasted Whole Lamb (Group size 15 pax above) 

LANZHOU
 The Waterwheel Park -  Lanzhou waterwheel, also known as crane , rollover , tiger car . 

It was built by Jinshi Duan Xu during the Jiajing period of Ming Dynasty ( 1522-1566) .The 
Waterwheel Park is a specially designed and imitated tourist park designed by Lanzhou 
Tourism Bureau to reproduce the waterwheel, an ancient irrigation tool. 

JIAYUGUAN
 Jiayuguan Tower - Known as " the No. 1 Great Pass in the World ", is located in the middle 

of the narrowest valley 5 kilometers west of Jiayuguan City, Gansu Province. Yidun , the 
westernmost pass of the Ming Great Wall , was once called the throat of Hexi in history. 
Jiayuguan is the transportation fortress of the ancient " Silk Road " and one of the three 
wonders of the Great Wall of China ( Shanhaiguan in the east, Beitai in the middle town , and 
Jiayuguan in the west). 

TURPAN
 Jiaohe Ruins - The Jiaohe Ruins are what's left of the world's 'largest, oldest, and 

best-preserved city of raw-earth buildings'. This big ancient city was dug out from Turpan's 
yellow desert siltstone.

 The Flaming Mountain - This is one of the most popular tourist attractions in Turpan 
Xinjiang. Beware of the burn in this area. The Flaming Mountain is famous for its high 
temperature and the color of the mountain – ‘red’ so it is also known as Red Mountain. 

DUNHUANG
 Mingsha Mountain and Crescent Moon Spring - constitute a AAAAA Tourist 

Attraction, they are frequented by many tourists in this city of the more famous Mogao Caves. 
There are four better-known singing sand dunes in China, that include those of Hami, which 
are usually said to give the best sound among the four, and those of Dunhuang. You may 
experience a rare camel ride (on own cost). 

 Mogao Caves - Situated at a strategic point along the Silk Route, at the crossroads of trade 
as well as religious, cultural and intellectual influences, the 492 cells and cave sanctuaries in 
Mogao are famous for their statues and wall paintings, spanning 1,000 years of Buddhist art. 

URUMQI

 Tianshan Tianchi Scenic Area - A UNESCO World Natural Heritage Sit. Tianchi Lake, 
called Yaochi (Jade Pool), is a top -rated attraction of Xinjiang, a half-moon alpine lake on the 
north side of Bogda Peak of Tianshan Mountains. The lake is surrounded by snow-capped 
mountains that are covered with tall, upright, verdant spruces and pine trees, and has 
sapphire-like serene waters reflecting the grandiose Bogda Peak. This fairyland, said to be the 
residence of Queen Mother of the West, now is most known as the Heavenly Lake for its 
wonderful scenery and mythological significance.

ZHANGYE
 Zhangye National Geopark - Known for its colorful rock formations, it has been voted by 

Chinese media outlets as one of the most beautiful landforms in China. It is not a UNESCO 
world heritage site. In 2009, Chinese National Geography magazine chose Zhangye Danxia 
as one of the "six most beautiful landforms" in China. The area has become a top tourist 
attraction for Zhangye. 

WUWEI
 Confucian Temple  - Also known as Sheng Temple and Confucius Temple, it is located in 

the southeast corner of the Wuwei city center. This magnificent complex, initially built in the 
fourth year of Ming Zhengtong (1439 AD), has undergone expansions and become a grand 
institution, earning the title of 'the Crown of Confucian Temples in Longyou.' The Confucius 
Temple, facing north to south, was originally composed of three main buildings: the eastern 
one dedicated to the God of Culture (Wenchang), the middle one as the Confucius Temple, 
and the western one serving as the Confucian school of Liangzhou Prefecture. The existing 
structures, mainly the Sheng Temple and Wenchang Palace, have been well-preserved."

Optional Tour : Xinjiang Dance Festival + Dunhuang Festival Show【RMB 600/pax】



*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*

*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*

General Information 

 丝绸之路 SILK ROAD 

Departure Date: Flight :

Tour Fare: Airport Tax & Fuel Surcharge:

Tipping: Agent Collection Fee:

Visa: Travel Insurance:

 TOTAL :

出发日期： 航班行程：

团费： 机场税及燃油附加费：

小费： 旅行社代收费：

签证： 旅行保险：

 总数:

China   : +86

中国   : +86                     

China - No time different with Malaysia

中国 - 时间与马来西亚时间标准时无相差

10 CNY = MYR 6.50

10 元 = 马币 6.50

Voltage - almost always 220 V

电压 - 220伏特

GD Partner:

类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin

类型 / Type B - 两脚扁型＋一圆型插头 / 
         2 flat blade pin + 1 round pin

类型 / Type I - 八字扁型脚+接地孔 / 3 Oblique flat
         blade pin “V-shape”

Chinese Yuan - CNY
Renminbi - RMB
中国元   - CNY
人民币   - RMB

信用卡
Credit Card

拨号代码
Dial Code

电压
Voltage

货币兑换率
Exchange Rate

货币
Currency

时差
Time Different

插座
Power Socket

气候
Weather

飞机型号
Aircraft Type

行李托运
Luggage

Allowance

Each individual are entitled to check in 1 luggage of 
not more than 20 kg and a hand carry bag not more
than 7 kg.

每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机，以
及托运行李不超过20公斤。

* 致电信用卡中心，以延长你的信用卡额度

* Major credit cards such as Visa and Master 
   card are mostly widely used

Spring 春季
4月
Apr
-11℃ ~ -2℃

Summer 夏季
5月 – 8月
May to Aug
13℃ ~ 24℃

Autumn 秋季
9月 – 10月
Sep to Oct
17℃ ~ 28℃

Winter 冬季
11月 – 3月
Nov to Mar
-4℃ ~ 4℃

BOEING 737-800 Airbus Industrie A320-100/200


